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ΘΕΜΑ: «ΕΙΔΙΚΗ ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ 19-6-2024 Μαϊου – Ιουνίου 2024 

 
         Καλείστε να συμμετέχετε την 19η Ιουνίου 2024 ημέρα Τετάρτη και ώρα 18:00΄ στην ΕΙΔΙΚΗ 

ΣΥΝΕΔΡΙΑΣΗ ΛΟΓΟΔΟΣΙΑΣ ΔΗΜΟΤΙΚΗΣ ΑΡΧΗΣ (εγκ. 1237/94548/6.11.2023 του ΥΠ.ΕΣ) στην αίθουσα 

του Δημοτικού Συμβουλίου στο REX στον γ΄ όροφο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67Α παρ. 3 

ν.3852/10 

        Για τη συζήτηση των παρακάτω θεμάτων τα οποία κατατέθηκαν εγγράφως στη 

Γραμματεία του Δημοτικού Συμβουλίου από τους παρακάτω Δημοτικούς Συμβούλους με την 

ακόλουθη σειρά : 

 

1.  Αστική συγκοινωνία. Υπάρχει ένα σχεδόν καθολικό αίτημα της κοινωνίας του Αγίου 

Νικολάου, για να προστεθούν νέες γραμμές εξυπηρέτησης. 

Μια ενδεχόμενη επέκταση των γραμμών της αστικής συγκοινωνίας, πέραν της 

εξυπηρέτησης των δημοτών μας, θα διευκολύνει και την προσέλευση των 

τουριστών στο κέντρο της πόλης μας, εν όψει μάλιστα και της εφαρμογής του 

δακτυλίου κατά τους καλοκαιρινούς μήνες. 

Προτίθεστε ως Δημοτική Αρχή να προχωρήσετε σε αυτή την επέκταση; 

Θα ανανεώσετε τον ερχόμενο Σεπτέμβριο τη σύμβαση της αστικής συγκοινωνίας με 
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το ΚΤΕΛ Ηρακλείου - Λασιθίου; Αν προχωρήσετε στην ανανέωση της σύμβασης θα 

εξακολουθήσει να είναι δωρεάν η μετακίνηση του κόσμου;   

(κ. Θωμάς Χαριτάκης επικεφαλής της μειοψηφίας 1ης παράταξης σε εκλογική 

δύναμη)  

2.  Να μας ενημερώσει ο αντιδήμαρχος κυκλικής οικονομίας και ενεργειακής 

αναβάθμισης, σχετικά με τον προγραμματισμό των ενεργειακών αναβαθμίσεων των 

δημοτικών κτιρίων και της ανακύκλωσης. Υπάρχει σχεδιασμός; Υπάρχει πλάνο; Μετά 

τις δηλώσεις της κυρίας Γάλλου, ακυρώνεται ο σχεδιασμός των ενεργειακών 

αναβαθμίσεων λόγω των ευνοϊκών κλιματικών συνθηκών που επικρατούν στη Κρήτη 

σε σχέση με τη Βόρεια Ελλάδα; (κ. Κωστής Καστελλιανάκης  Δημ. Σύμβουλος 

μειοψηφίας) 

3.  Τι ενέργειες έχουν γίνει από την Δημοτική Αρχή σε σχέση με τη λειτουργία του νέου 

δικτύου ύδρευσης του Κρούστα; Το νέο δίκτυο είναι έτοιμο από πέρυσι. Γιατί δεν έχει 

προχωρήσει ακόμα η σύνδεσή του, με το δίκτυο του χωριού; (κ. Γιώργος Βάρδας 

Δημ. Σύμβουλος μειοψηφίας) 

4.  Λιμνοδεξαμενή στις Δωριές.  

Πρόκειται για εστία μόλυνσης καθώς υπάρχει τεράστιο πρόβλημα με τον 

πολλαπλασιασμό των κουνουπιών. 

Υπάρχει σχεδιασμός καθαρισμού της; Επίσης υπάρχει σοβαρό ζήτημα με την 

αντιστήριξη της δεξαμενής. Υπάρχει πλάνο επισκευής της από τη Δημοτική Αρχή; (κ. 

Μαρία Χανιωτάκη Δημ. Σύμβουλος μειοψηφίας ) 

5.  Παρακαλώ να μας ενημερώσετε, σε ποιο στάδιο βρίσκονται οι μελέτες και οι 

Προγραμματικές Συμβάσεις  που έχουν ανατεθεί (και αυτές που είχαν ξεκινήσει τον 

προηγούμενο χρόνο άλλα δεν έχουν ανατεθεί ακόμα) ,  στις Αναπτυξιακές Εταιρίες 

Τοπικής Αυτοδιοίκησης ( ΔΕΠΑΝ , Δαίδαλος) για τον Δήμο Αγίου Νικολάου αλλά και 

τα Νομικά του Πρόσωπα ; (κ. Χάρης Αλεξάκης επικεφαλής της μειοψηφίας 2ης 

παράταξης σε εκλογική δύναμη) 

6.  Παρακαλώ να μας ενημερώσετε  α) Σε ποιο  στάδιο  είναι σήμερα  το  έργο  «Ύδρευση 

Ηρακλείου και Αγίου Νικολάου από το Φράγμα Αποσελέμη – Επέκταση Υδραγωγείου 

προς Δεξαμενές Δ1 και Δ3 Ηρακλείου» που υπογράφηκε στις 12-12-2023 .και β)  ποιο 

το  χρονοδιάγραμμα  υλοποίησης  του; (κ. Καρνιαδάκη Δέσποινα -  Δημ. 



Σύμβουλος) 

7.  Η τουριστική σεζόν ξεκίνησε και οι απαιτήσεις καθαριότητας  άλλα και διαχείρισης 

ενέργειας έχουν αυξηθεί θα ήθελα παρακαλώ  να μας ενημερώσετε  

1. για τον σχεδιασμό αποκομιδής των απορριμμάτων, την ανακύκλωση, την 

λειτουργία των πράσινων σημείων, την καθαριότητα στις κοινότητες,  καθώς και την 

λειτουργία των βυθιζόμενων κάδων που έχουν εγκατασταθεί; 

2. Τι ενέργειες έχουν γίνει στους τομείς της Κυκλικής οικονομίας και της 

Ενεργειακής αναβάθμισης; (κ. Χανιωτάκη Άννα  -  Δημοτικός Σύμβουλος ) 

8.  Βρισκόμαστε στην αρχή του καλοκαιριού που συνοδεύεται από κύμα καύσωνα και 

παραμένουν όλες οι αιτίες και οι αρνητικοί παράγοντες, που τα προηγούμενα χρόνια 

συνέβαλαν στην εκδήλωση και την εξάπλωση καταστροφικών πυρκαγιών. 

Η αντιμετώπιση των μεγάλων προβλημάτων της πολιτικής προστασίας, της 

κατάσβεσης των δασικών πυρκαγιών, της αντιπλημμυρικής και αντισεισμικής 

προστασίας, της προστασίας της λαϊκής περιουσίας, των κατοικιών, δημόσιων κτιρίων, 

βιομηχανικών και επαγγελματικών χώρων καλλιεργειών κτηνοτροφικού κεφαλαίου 

και υποδομών κλπ από μεγάλα βιομηχανικά και τεχνολογικά ατυχήματα, έχει τεράστια 

και επείγουσα σημασία για την προστασία της ζωής και της υγείας του πληθυσμού. 

Η κυβέρνηση της ΝΔ επιδιώκει τη μετατροπή της Πολιτικής Προστασίας σε ένα ακόμα 

κερδοφόρο εμπόρευμα για τους επιχειρηματικούς ομίλους. Προωθεί την 

υποκατάσταση της ευθύνης της μέσω της παραχώρησης σημαντικού μέρους των 

πυροσβεστικών υπηρεσιών στον εθελοντισμό και τις ΜΚΟ και αντίστοιχα 

αρμοδιοτήτων δασοπροστασίας στις Περιφέρειες και την τοπική διοίκηση, χωρίς να 

διασφαλίζει καμιά προϋπόθεση, επιβαρύνοντας τις λαϊκές οικογένειες με 

επιπρόσθετους φόρους και τέλη. 

Βάση των ανωτέρω, θέτουμε το ακόλουθο θέμα προς συζήτηση στην επικείμενη 

Επιτροπή Λογοδοσίας: 

Συζήτηση για τις κινήσεις που θα κάνει η Δημοτική Αρχή προκειμένου να προστατέψει 

το νομό από τον κίνδυνο πυρκαγιάς τους καλοκαιρινούς μήνες και συγκεκριμένα : 

▪ Σε τι μέτρα έχει προβεί η δημοτική αρχή για την πρόληψη πυρκαγιών και την 



αντιμετώπισή τους σε περίπτωση ανάγκης;  

▪ Τι μέτρα θα λάβει ώστε να διασφαλιστεί η επιχειρησιακή λειτουργία των 

υδροδεξαμενών – έχει γίνει η προβλεπόμενη συντήρησή τους; 

▪ Έχουν ελεγχθεί / καθαριστεί όλοι οι αγροτικοί δρόμοι που χρησιμοποιούνται για 

πρόσβαση σε περιοχές του δήμου σε περίπτωση ανάγκης; 

▪ Έχει γίνει καθαρισμός περιοχών που αποτελούν δημοτική περιουσία και ευθύνη 

όπως σχολεία, δομές κλπ από πευκοβελόνες, ξερά κλαδιά, κ.ο.κ.; 

▪ Υπάρχει πρόβλεψη για ανοιχτό αγροτικό δίκτυο που να επιτρέπει την πρόσβαση 

των πυροσβεστικών δυνάμεων; Τι μέτρα έχουν ληφθεί για αυτό από τη δημοτική 

αρχή; (κ.Γεώργιος Φιλιππάκης Δημοτικός Σύμβουλος της ελάσσονος 

μειοψηφίας) 

 

Η ΠΡΟΕΔΡΟΣ ΤΟΥ ΔΗΜΟΤΙΚΟΥ ΣΥΜΒΟΥΛΙΟΥ 

ΚΑΡΑΜΑΝΩΛΗ ΣΟΦΙΑ  

Ακριβές Αντίγραφο 
Η Γραμματέας του Δημοτικού Συμβουλίου  
Κριτσωτάκη Ελένη           

 

 

 


